
ZÁPISNICA 

 

Zo 7. zasadnutia Komisie športu, ktoré sa uskutočnilo v zmysle čl. 12 ods. 7b Rokovacieho 

poriadku MZ v Žiline spôsobom „per rollam“. 

Zaslanie hlasovania členov komisie elektronickou poštou bolo stanovené do 24.11.2020 do 24:00 

hod. 

 

Hlasovanie predložilo 11 členov komisie z celkového počtu 12, čím bola  komisia uznášania 

schopná.  

Svoje hlasovanie nepredložila Ing. Mária Wienerová. 

 

Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia Komisie športu (ďalej 

len „zápisnica“). 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 

2. Organizačné zmeny v nadácii Žilinský Lesopark 

3. Informatívna správa prednostu Mestského úradu v Žiline k uzneseniu Mestského 

zastupiteľstva v Žiline, č. 239/2019 k Návrhu na spracovanie koncepcie detských 

ihrísk a asfaltových plôch na území mesta Žilina. 

4. Rôzne, záver  

 

K bodu 1 

 
Program a materiály boli doručené členom komisie elektronicky dňa 20.11.2020. Hlasovanie sa 

uskutočnilo spôsobom pre rollam prostredníctvom elektronickej pošty ku všetkým predloženým 

materiálom, ktoré boli uvedené v programe rokovania. Členovia komisie s programom súhlasili 

a schválili ho.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 2 

Uznesenie č. 17/2020 – príloha č.2 

Názov materiálu: Organizačné zmeny v nadácii Žilinský Lesopark 

Materiál  predložili: Mgr. Ingrid Dolniková, Mgr. Vladimír Randa 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu odporúča MZ na jeho najbližšom zasadnutí: 

 

I. zobrať na vedomie: 

zámer rozšíriť počet členov správnej rady Nadácie žilinský lesopark, so sídlom Nám. 

obetí komunizmu 1, 011 31 Žilina, IČO: 42 218 659 z pôvodných troch členov 

správnej 

rady nadácie na päť členov správnej rady nadácie, 

 

II. schváliť 

zástupcov mesta do správnej rady Nadácie žilinský lesopark, so sídlom Nám. obetí 

komunizmu 1, 011 31 Žilina, IČO: 42 218 659, a to nasledovne: 

a) do funkcie člena správnej rady nadácie Ondreja Šošku, 

b) do funkcie člena správnej rady nadácie Ing. Františka Talapku, 

c) do funkcie správcu nadácie Mgr. Mateja Franeka namiesto Ing. Andreja Vidru, 

 

III. zobrať na vedomie 

zmenu pôvodného názvu Nadácie žilinský lesopark na nový názov: 

„Žilinská komunitná nadácia“, 

 

IV. zobrať na vedomie 

poverenie nadácie ako strešnej organizácie vykonávajúcej potrebné činnosti na 

plnenie úloh v rámci štvrtého piliera – fondu/nadácie na podporu športu v zmysle 

schváleného uznesenia č. 132/2020 - RÁMEC NA PODPORU ŠPORTOVEJ 

ČINNOSTI 

JEDNOTLIVCOV A KLUBOV MESTOM ŽILINA DO 31.12.2023 

 

V. schváliť 

zmenu rozpočtu mesta Žilina na rok 2020 rozpočtovým opatrením č....../2020 “ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

    

Karol Čepec ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Zrník 
✓ 

  

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

  

Ing. Juraj Petráš, 

MSc 
✓ 

  

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Karol Haas ✓   

Spolu 11 0 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 3 

Uznesenie č. 18/2020 – príloha č.3 

Názov materiálu: Informatívna správa prednostu Mestského úradu v Žiline k uzneseniu 

Mestského zastupiteľstva v Žiline, č. 239/2019 k Návrhu na spracovanie koncepcie detských 

ihrísk a asfaltových plôch na území mesta Žilina. 

Materiál  predložil: RNDr. Radoslav Vozárik 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí: 

 

                I. Zobrať na vedomie: 

   Informatívnu správu prednostu Mestského úradu v Žiline k uzneseniu Mestského 

zastupiteľstva v Žiline, č. 239/2019 k Návrhu na spracovanie koncepcie detských 

ihrísk a asfaltových plôch na území mesta Žilina. 

 

Výsledok hlasovania: 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

    

Karol Čepec ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Zrník 
✓ 

  

Dalibor 

Andrisík 
✓ 

  

Ing. Juraj Petráš, 

MSc 
✓ 

  

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Karol Haas ✓   

Spolu 11 0 0 

 

 

 

 

 

 



Diskusné príspevky k danému materiálu: 

 

Mgr. Dominik Hriník: 

 

- K športoviskám pri ktorých nie sú bezpečnostné a inštruktážne tabule a sú potrebné,    

v blízkom čase ich treba doplniť ( na tabuliach môžu byť aj QR kódy na webové 

stránky klubov, ktoré daný šport robia v našom meste. 

- Vytvárať  vo vnútroblokoch jednotlivé ihriská pre rôzne vekové kategórie (menšie 

deti menší typ ihriska, dôchodcovia napr. petang.) 

- Netreba všade dávať betón ale vyhodnotiť pre ktorý šport je aká plocha dobrá aby to 

skvalitnilo športovanie verejnosti. 

- Pri realizácií jednotlivých projektov ihrísk a športovísk robiť komponenty z 

kvalitného materiálu a robiť technické riešenia tak aby to malo dlhú životnosť a 

nekazili sa komponenty. (napríklad hrazda na Bôriku sa každé dva mesiace pretáča, 

čo je nebezpečné pre verejnosť)   

- Pri tvorbe nového športoviska viesť diskusiu s odborníkmi v danej oblasti aby 

využiteľnosť ihriska bola na základe technických a fyziologických potrieb športovcov 

a verejnosti naplnená.  

- Rozmery ihriska, čiary, nerobiť cestárske čiary na vyznačenie ihriska  ale čiary, ktoré 

sa budú podobať na reálne ihrisko a čo najviac sa približujú k danému športu, ktorý 

sa bude na ihrisku robiť. 

 

Mgr. Karol Haas: 

 

- K vonkajším športoviskám hlavne k basketbalovým ihriskám by bolo vhodné aby sa 

už nepoužíval asfalt, ale ak by sa našli financie bolo by super keby sa spravili pre 

vonkajšie basketbalové ihriská mäkké gumené povrchy, ktoré sú v iných mestách 

úplne normálne a hlavne nezaťažujú tak kĺby.  

- Počas leta hlavne pre výkonnostných športovcov z kolektívnych športov je to najlepší 

povrch aj na špecializované tréningy na zmeny smerov (basketbal, florbal, volejbal 

atď.) V Žiline v podstate ani nie je možné také niečo trénovať vonku. 

 

Karol Čepec: 

 

- Klobúk dole, pred spracovateľmi materiálu, je vidno, že dali veľa námahy pre 

prípravu takto rozsiahleho materiálu. Kvitujem počínanie aj formulácie.  

- Floorball má už aj slovenský ekvivalent „florbal“. Zároveň, väčšinový palicový šport, 

ktorý detská hrávajú na sídliskách je hokejbal, ktorý sa v materiáli nespomína, pritom 

asi na neho spracovatelia určite mysleli. 

- Medzi technologické riešenia povrchov by som pridal ešte brúsený betón. Chápem, 

že je to náročnejší proces pre prípravu, realizáciu aj konečnú cenu, avšak v prípade 

kvalitného vyhotovenia je to veľmi trvácny povrch so špičkovými vlastnosťami a s 

nízkym zaťažením pohybového ústrojenstva v prípade zmien pohybov. Nevýhodou 

je určite jeho použitie v prípade dažďa, hmly, povrchovej vlhkosti. Naopak výhodou 

je aj nízka miera opotrebenia používaného športového náčinia, či už sú to florbalové 

alebo hokejbalové hokejky, a veľká variabilnosť povrchu, keď je možné na ňom 

realizovať úplne všetky športy, vrátane in-line korčuľovania, kolobežkovania a 

skateboardingu. Pričom nehrozia také odreninové zranenia ako pri asfalte. 

- Preferujem riešenie, ktorého filozofia je popísaná v prvej časti materiálu, kde je 

konštatované, že je lepšie mať menej detských ihrísk, ale s kvalitnými prvkami a 

údržbou ako mať veľa drobných riešení, náročných na obsluhu aj prevádzku. Rovnako 



tak by sa malo postupovať aj pri športových ihriskách, radšej menej a kvalitných ako 

veľa drobných. Nie som veľkým priaznivcom asfaltu, aj keď chápem, jeho výhody 

pri rýchlej realizácii, zároveň pri relatívnej malej cenovej náročnosti. Súhlasím s tým, 

čo materiál konštatuje, že je to povrch náročný na zaťaženie pohybového systému. 

Obzvlášť v súčasnej dobe, keď svalový vývoj u detí zaostáva a tak sa dokážu privodiť 

zranenia aj pri nenáročných aktivitách, pričom asfaltový povrch tomu dokáže 

„napomôcť“ mierou vrchovatou.  

- Umelá tráva je síce relatívne viacúčelová, akurát ako je zvykom, tak pokrivkáva jej 

následný servis. Tráva je náročná na česanie vlasu a dosypávanie granulátu. Lebo keď 

sa to zanedbáva, tak časom je ten povrch zničený, ušliapaný a veľmi rýchlo vie 

prestávať plniť svoj prvotný význam. 

- Pri kazetových povrchoch ma trošku prekvapila cena. Keďže takýto povrch, akurát 

interiérovú verziu, sme pokladali pred tromi rokmi do športovej haly na Bôriku. 

Neďaleko v susedných Čechách je výrobca špičkovej kvality s celosvetovými 

referenciami, s veľmi slušnou ponukou ale cca pri polovičnej cene. Možno ho treba 

skúsiť osloviť, ochotne zašlú vzorky, poskytnú konzultácie, prídu sa pozrieť 

(Stilmat.cz). Takýto povrch by sa určite „pýtal“ na hokejbalové ihrisko pri ZŠ 

Gaštanová.  

- Opäť súhlasím, aby sa filozofia ako pri detských ihriskách, použila aj pri športových. 

Aby sa na územia, ako je trebárs sídlisko nazeralo ako na celok a zadefinovali sa 

účelovo určené ihriská, jedno na basketbal, iné na futbal, iné na hokejbal atď. Budú 

síce primárne určené na daný šport, ale to by neznamenalo, že by sa tam nedalo zahrať 

aj niečo iné. Na takýchto špecificky zameraných ihriskách by možno bolo fajn, aby 

nevyhnutné vybavenie nebolo úplne všetko v antivandal vyhotovení. Čiže spracovať 

akúsi filozofiu využívania a určenia športových plôch pre danú lokalitu. Aby sa 

podobne ako pri detských ihriskách nebudovali iba podobné, s takmer totožnými 

prvkami bez variability, nápaditosti a tvorivosti. 

- Antivandal – chápem základnú myšlienku, aby to bolo čo najviac ,,blbuvdzorné‘‘ so 

základným motívom trvácnosti a odolnosti. Ale mám za to, že čím športovisko vyzerá 

lepšie a sofistikovanejšie, tak to jednak kultivuje športovcov a tí majú potom aj 

tendenciu sa správať voči mobiliáru zodpovednejšie. Všade kde bude mobiliár v 

surovej podobe antivandal, tak aj miera jeho užívania tomu bude zodpovedať a neraz 

sa potom základnou disciplínou stáva nie športový výkon, ale súťaž v tom, ako 

odrhnúť obruč, zničiť výplň bránky, lebo pre mnohých bude výzvou zničiť niečo čo 

sa tvári ako nezničiteľné. Pri účelovo určených ihriskách by som sa prihováral za nie 

antivandal vyhotovenie, napr. pri basketbale mať priehľadnú dosku, pružnú obruč, s 

klasickou sieťkou. Chápem, že to nebude možné všade, ale pokúsme sa urobiť aj 

ihriská, ktoré budú aj vyzerať inak ako na dvore nápravného ústavu. 

- Asi už idem do detailov technických riešení, ale prosím, všade kde to bude možné, 

tak realizovať ochranné pletivo po krátkych stranách ihrísk, aby neutekali lopty. A 

aspoň niekde náznaky osvetlenia, led technológia je už dnes investične prijateľná a 

náklady na osvetlenie stoja skoro nula celá nula nič. Plus a automatickým systémom 

zapísania a vypínania. 

- A ešte poslednú drobotinku ku správe ihrísk, či už športových alebo detských. 

Poslankyňa Ľ: Chodelková mala v predvolebnej kampani 2018 myšlienku o lokálnych 

správcoch, ktorí by kvázi vedeli dohliadnuť na ihrisko a informovať kompetentných 

o prípadnej potrebe opravy alebo o inom probléme. Takýchto „správcov“ z okolitých 

domov susediacich s ihriskami by mesto mohlo oceniť, poďakovať sa im za ochotu 

lístkami do divadla, permanentkou na plaváreň, kartou na MHD, lístkami na hokej..  

 

 



Mgr. Michal Kolárik: 

 

- Súhlasím s viacerými postrehmi Karola Čepca, ktorý má so športoviskami a ich 

budovaním, prevádzkou a obnovou niekoľkoročné skúsenosti. 

 

Mgr. Peter Zánický: 

 

- Správa je podrobná a vystihuje súčasný stav a navrhuje koncepčné riešenia. 

- Pozastavil by som sa pri detských ihriskách (nie športové plochy). Suma za 

vybudovanie nového detského ihriska je 25tis a detského ihriska pre handikepované 

deti 150tis (čo je neporovnateľne vyššie aj s ohľadom na bezpečnostné prvky pre 

hendikepované deti). 

 

Ondrej Šoška: 

 

- Na Ulici Eduarda Nécseya je poškodený povrch z dôvodu výmeny parovodu, je 

potreba nového povrchu. 

- Na Námestí Ľudovíta Fullu by bolo vhodné na aspoň jedno zo 4 ihrísk dať 

basketbalový kôš. 

- Na Ulici Nanterská sa plánuje revitalizácia. Čo ak to bude za 10 rokov. Čo dovtedy?  

- Na Ulici T. Vansovej majú obe plochy už majú nový asfalt, rovnako ako aj na Ulici 

Minčolská. 

- K technickému vybaveniu. Podľa mojich informácií a komunikácie s investičným 

oddelením sa už objednalo 8ks basketbalových košov. Tie by sa mali rozdeliť po 

meste. Sú to moderné a pevné koše s bezpečnostným sklom. Verím, že ak sa osvedčia, 

tak sa budú odteraz používať len tieto. 

 

 

V Žiline dňa 26.11.2020 

                                                                                                                Mgr. Dominik Hriník  

 Zapísal: Mgr. Matej Franek, sekretár KŠ                                                                                                  predseda KŠ 


